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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen visszaéléseket tártak fel a dél-békési 
pályázatok ellenőrzése során?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A 2020. július 20. napján feltett K/11382 számú „Mit tesznek a gyanús Békés megyei pályázatok 
tisztázásának érdekében?” címmel benyújtott írásbeli kérdésemre Dr. Rétvári Bence államtitkár úr 
azt a választ adta, hogy a minisztérium minden támogatott programot szigorúan ellenőriz. Úgy 
érzem, hogy az EFOP-1.2.9-17 pályázatokkal összefüggésben szükség is van erre a szigorú 
ellenőrzésre különösen a „Nők a családban és a munkahelyen” című medgyesegyházi, csongrádi, 
karcagi, kunszentmiklósi, villányi és hajdúsámsoni projektek kapcsán. Ahogy azt már a fent említett
írásbeli kérdésemben is jeleztem ezekben a pályázatokban rendkívül nagyszámú gyanús tényező 
merült fel. Ugyanis mind a hat dokumentum azonos - 200 millió forintos - értékben, azonos címmel 
és azonos szöveggel készült. Utóbbi azért is különösen aggályos, mert ezek a projektek az adott 
régióra szabott, speciális megoldásokat igényelnek, így azonos tartalmú programokkal ezeket a 
helyzeteket kezelni egészen biztosan nem lehet. Ráadásul a többszáz, névjegyzékben szereplő 
közbeszerzési szakértő közül ugyanazzal a szakemberrel kötött szerződést a medgyesegyházi, a 
csongrádi, a karcagi, a kunszentmiklósi és a villányi nyertes pályázó is.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Felkeltették-e a minisztérium figyelmét a „Nők a családban és a munkahelyen” címmel 
benyújtott hat pályázat fenti gyanús körülményei?

2. Milyen eredményre jutott az ügyben a tárca - Rétvári Bence államtitkár úr által említett - szigorú 
ellenőrzése?


